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21. REDOVNA SJEDNICA SKUPŠTINE 

HRVATSKOG ORIJENTACIJSKOG SAVEZA 

 

Z A P I S N I K 
 

 

Sjednica je održana u petak, 29. prosinca 2017. godine u Zagrebu, Ribnjak 

2, s početkom u 18.00 sati. 

Prisutni: 

Članovi Skupštine: 

1. Eduard Perković – predsjednik Hrvatskog orijentacijskog saveza 
2. Ivana Težak – OK Vihor 

3. Matija Razum – OK Japetić 
4. Danijel Fabijanić – OK Jelen 

5. Saša Horvat – OK Maksimir 
6. Vladimir Tkalec – OK Međimurje 

7. Dario Štambuk – OK Dr. Ivan Merz 
8. Matjaž Štanfel – OK Sova 

9. Karmen Holenda – OK Varaždin 

 
Ostali: 

1. Tomislav Kaniški – dopredsjednik Hrvatskog orijentacijskog saveza 
2. Ivan Šeperić-Grdiša – OK Jelen 

3. Franjo Budi – OK Japetić 
4. Srećko Radeković – OK Varaždin 

5. Marinka Mak – OK Varaždin 
6. Željko Koščak – OK Međimurje 

 
 

Eduard Perković je otvorio sastanak. 

 

Predložen je sljedeći dnevni red: 

1) Izbor radnih tijela: 
a. Izbor radnog predsjedništva 

b. Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

2) Izbor i izvješće komisije za verifikaciju mandata članova Skupštine 

3) Usvajanje zapisnika 20. sjednice Skupštine HOS-a 



4) Verifikacija OK Varaždin za redovnog člana HOS-a 

5) Izvješće o radu Nadzornog odbora 

6) Izvješće o radu Saveza u 2017. godini 

7) Financijsko izvješće za 2016. godinu 

8) Financijsko izvješće za 2017. godinu 

9) Financijski plan Saveza za 2018. godinu 

- članarina klubova za 2018. godinu 

10) Plan rada Saveza za 2018. godinu 

11) Pitanja i prijedlozi 

 

Na početku 21. Sjednice Skupštine dnevni red je usvojen jednoglasno.  

 
1. Izbor radnih tijela 

a) Izbor radnog predsjedništva 
Za članove radnog predsjedništva jednoglasno su izabrani Eduard 

Perković, Tomislav Kaniški i Ivana Težak. 
 

b) Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika 

Za zapisničarku je jednoglasno izabrana Ivana Težak, a za ovjerovitelje 
zapisnika su izabrani Dario Štambuk i Saša Horvat, također 

jednoglasno. 
 

2. Izbor i izvješće komisije za verifikaciju mandata članova 
Skupštine 

Danijel Fabijanić, Matija Razum i  Saša Horvat su jednoglasno izabrani 
za članove komisije za verifikaciju mandata članova Skupštine. Za 

predsjednika komisije imenovan je Danijel Fabijanić koji je podnio 
sljedeći  izvještaj: 

Konstatira se da na početku 21. sjednice Skupštine HOS-a, dana 29. 
prosinca 2017. godine prisustvuje 8 članova Skupštine s pravom glasa 

od 11 članova Skupštine, što je dovoljno za donošenje pravovaljanih 
odluka. 

Nakon 4. točke dnevnog reda (Verifikacija OK Varaždin za redovnog 

člana HOS-a) – prisustvovat će 9 članova od 12 članova Skupštine. 
 

Izvještaj je jednoglasno usvojen. 
 

3. Usvajanje zapisnika s 20. sjednice Skupštine 
Zapisnik s 20. sjednice Skupštine HOS-a jednoglasno je usvojen. 

 
4. Verifikacija OK Varaždin za redovnog člana HOS-a 

OK Varaždin je verificiran kao redovni član HOS-a.   
 



Izrečena je posebna zahvala od strane OK Varaždina na pomoći u 

osnivanju kluba i primanju u članstvo Saveza. 

5. Izvješće o radu Nadzornog odbora Saveza 
Predsjednik Nadzornog odbora, Franjo Budi je pročitao izvješće 

Nadzornog odbora Saveza (Prilog 1). 
 Izvješće je jednoglasno usvojeno. 

 
6. Izvješće o radu Saveza u 2017. godini 

Tomislav Kaniški je pročitao izvješće o radu Saveza za 2017. godinu 
(Prilog 2).  

Izvješće je jednoglasno usvojeno. 
 

7. Financijsko izvješće za 2016. godinu 
Eduard Perković pročitao je financijsko izvješće za 2016. Nakon kratke 

rasprave pristupilo se glasanju. (Prilog 3) 
  

 Izvješće je jednoglasno usvojeno.  

 
8. Financijsko izvješće za 2017. godinu 

Pročitano je financijsko izvješće za 2017. godinu. 
 

Matija Razum je postavio pitanje o mogućnosti prenamjene sredstava.  
 

Podnesen je detaljan izvještaj i objašnjenje o raspodjeli sredstava HOO-
a.  

Savez reprezentativcima snosi gotovo sve troškove. U većini zemalja je 
praksa djelomično financiranje reprezentativaca, a reprezentativci dio 

troškova moraju sami snositi. 
Savez radi sve što mu je u financijskim mogućnostima te iskazuje 

žaljenje što ne može platiti uvijek i za sve akcije pokriti sve troškove 
nastupa reprezentacija. 

 

Točka 8 je privremeno izvješće s obzirom na uplate HOO-a. Stanje na 
računu je trenutno 59.374.78 kn. 

 
Vladimir Tkalec je dao prijedlog da se odmah usvoji financijsko izvješće 

s promijenjenim stanjem koje je izložio Tomislav Kaniški. (Prilog 4) 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

 
9. Financijski plan Saveza za 2018. godinu 

 
Predstavljen je financijski plan Saveza za 2018. godinu (Prilog 5). 

Očekuje se povećanje prihoda od HOO-a. 
 

- članarina klubova za 2018. godinu: 
 

Financijskim planom prihvaćena je i visina članarine (koja se nalazi u 

samom planu). 
 



Dario Štambuk je predložio promjenu visine članarine za klubove koji 

imaju manji broj članova. Provedena je rasprava, prijedlog Daria 

Štambuka nakon glasanja nije prihvaćen. 
 

Članarina klubova za 2018. godinu iznosi 1700 kn kao i prethodnih 
godina. Visina članarine usvojena je sa 8 glasova za (Eduard Perković, 

Ivana Težak, Matija Razum, Danijel Fabijanić, Saša Horvat, Vladimir 
Tkalec, Matjaž Štanfel, Karmen Holenda) i jednim glasom protiv (Dario 

Štambuk). 
 

Nakon rasprave financijski plan za 2018. je jednoglasno usvojen. 
 

Dario Štambuk je napustio sjednicu u 19:25. 
 

10. Plan rada Saveza za 2018. godinu 
Tomislav Kaniški predstavio je plan rada Saveza za 2018. godinu 

(Prilog 6). 

 
Danijel Fabijanić zamolio je pojašnjenje točke 1.3. 

Potrebno je promijeniti: 
''Izrada Strategije razvoja Hrvatskog orijentacijskog saveza'' u  

''Izrada Strategije razvoja Hrvatskog orijentacijskog sporta'' 
 

Tomislav Kaniški moli da se javi osoba koja bi pokrenula Izradu 
Strategije razvoja Hrvatskog orijentacijskog sporta. 

Nikola Pajčin je u jednoj prilici izjavio da bi on vodio grupu, ali se ne zna 
u kojoj se fazi nalazi. 

 
Franjo Budi moli objašnjenje točke 4.6. Školovanje kadrova uz suradnju 

Kineziološkog fakulteta i Hrvatske olimpijske akademije. 
Novim zakonom svaki klub je u obavezi imati jednog trenera s diplomom 

kineziološkog smjera. Savez će ispitati da li je potrebna specijalizacija 

iz orijentacijskog sporta. 
Eduard Perković izjavljuje da se na Izvršnom odboru počelo razmatrati 

to pitanje i da bi trebalo raspraviti i o školovanju koje je započelo pri 
HOA prije više godina. Savez bi trebao participirati u troškovima 

školovanja. 
 

Plan rada Saveza za 2018. nakon rasprave usvojen je jednoglasno. 
 

11. Pitanja i prijedlozi 
 

Predloženo je da se proglašenje Kupa Hrvatske i Sprint kupa Hrvatske 
održi 11.02.2018. u sklopu natjecanja O-PMF, u organizaciji OK Jelen. 

Ivan Šeperić-Grdiša provjerit će mogućnost. 
 

Vladimir Tkalec je predložio da se radne verzije zapisnika objavljuju na 

internetu. 
 



Saša Horvat je napustio sjednicu u 19:43. 

 

Tomislav Kaniški je naglasio je da su na zadnjoj sjednici Izvršnog odbora 
HOS-a povećane startnine. 

 
Eduard Perković je predložio Vladimiru Tkalecu da organizira 

Mediteransko prvenstvo uz pomoć Saveza. 
 

Posebno se pohvaljuje Mario Štambuk kao odgovorna osoba za izradu 
registra karata za orijentacijska natjecanja. 

 
 

 
Sjednica je završila u 19:50. 

 

Zapisnik vodila: 
Ivana Težak 

Hrvatski orijentacijski savez 
 

 
Eduard Perković 

Predsjednik 

Ovjerovitelj zapisnika: 

Dario Štambuk 

Ovjerovitelj zapisnika: 

Saša Horvat 
 
 
 
 


